



أهلاً وسهلاً بكم في الإصدار الثاني والعشرين للنشرة الإلكترونية لعملاء الخدمات المصرفية الشخصية المميزة – يناير 2024

لأنك من عملاء الخدمات المصرفية الشخصية، نهدف إلى تزويدك بتجربة مصرفية استثنائية من خلال مجموعة من المنتجات والخدمات المصممة خصيصاً لتلبية متطلباتك المصرفية الشخصية. نسعى أن تكون على اطلاع دائم بأحدث عروضنا الترويجية والخدمات وعروض المنتجات المصممة خصيصاً لتلبية احتياجاتك وتوقعاتك.

■ خدمة إرسال الأموال من التجاري (Al-Tijari Send):

خدمة إرسال الأموال من التجاري (Al-Tijari Send) هي خدمة مميزة لتحويل الأموال دولياً من شخص إلى شخص ويقدمها البنك التجاري الكويتي حصرياً لعملائه، حيث يمكن لأي عميل من عملاء التجاري الاستفادة من هذه الخدمة من خلال إرسال الأموال إلى الحساب البنكي الخاص بالمستفيد في أكثر من 35 دولة حول العالم وذلك باستخدام الخدمات المصرفية عبر الإنترنت للبنك التجاري الكويتي أو تطبيق التجاري على الهواتف الذكية.



■ المزايا:

- خدمة مناسبة وواضحة وبسيطة تُمكن عميل التجاري من تحويل الأموال فقط من خلال الضغط على بعض الإزرع في هاتفه الذكي أو الكمبيوتر الخاص به
- سعر صرف ورسوم تحويل تنافسية
- معظم التحويلات فورية أو تصل في نفس اليوم
- إمكانية تتبع التحويل المالي
- ضمان وصول مبلغ التحويل للمستلم
- تغطي الخدمة نسبة 100% من حسابات البنوك في دول المستقبل للتحويل

■ سيارة أحلامك مع قروض التجاري:

هل وجدت سيارة أحلامك لكن لم تجد التمويل المناسب بعد؟ قرض السيارة من البنك التجاري الكويتي يمنحك الفرصة لشراء سيارة أحلامك، وبإجراءات في غاية السهولة بالإضافة إلى خصم لغاية 1,000 دينار.



■ عرض بورشة:

يقدم التجاري فرصة تمويل مميزة لأولئك الذين يطمون بامتلاك سيارة بورشه. نقدم لك فرصة استثنائية لامتلاك طراري بورشه مازان إس وماكان جي تي إس، مع خصم مغري يصل إلى 1000 د.ك. علاوة على ذلك، ولضمان راحة بالك وأقصى درجات الرضا عن سيارتك الفاخرة، قمنا أيضاً بتمديد فترة الضمان إلى خمس سنوات. تم تصميم هذا العرض الحصري للارتقاء بتجربة القيادة الخاصة بك!



■ عيادة أزور:

تقدم عيادة أزور خدمات طبية تشخيصية وعلاجية وتأهيلية وتجميلية عالية الجودة تستند إلى أحدث المعايير العالمية، فضلاً عن التميز في خدمة العملاء وتوفير أحدث التقنيات العلاجية التي من شأنها أن تمنح العميل أعلى مستويات الجودة والكفاءة. في أزور يمكن لعملاء الخدمات المصرفية الشخصية الحصول على خصم لغاية 20% على جميع العلاجات و الخدمات.



■ خدمة إيقاف السيارات مجاناً:

لا داعي للقلق للعنور على مكان في مواقف السيارات مرة أخرى! قام البنك التجاري بالتعاون مع بيكوك كونسييرج، يوفر لك الراحة التي تناسبك عن طريق توفير خدمة إيقاف السيارات مجاناً في أكثر من ثلاثين موقع باستخدام بطاقتك الائتمانية المميزة الخاصة بك.



■ لمن هذه الخدمة:

جميع حاملي بطاقات فيزا إنفينيت و ماستركارد وورلد الائتمانية مؤهلين للإستفادة من الخدمة مرتين في كل شهر

Welcome to the 22nd edition of the Premier Banking Newsletter - January 2024

As a Premier Banking customer, we aim to provide you with an exceptional banking experience through a set of tailor-made products and services that cater to your personal banking requirements and lifestyle. We strive to keep you updated with our latest promotions, services and product offerings that are designed especially for you to meet your needs and expectations.

■ **Al Tijari Send:**

AlTijari Send is a premium international person-to-person remittance service offered exclusively to the bank's customers. Any individual can use this service to transfer funds through "Internet Banking" or "CBK Mobile App" to his/her receiver's bank account in more than 35 countries.

Benefits:

- Convenient, transparent and simple – money transfer in a few clicks
- Competitive exchange rate and transfer fee
- Majority of the transfer are instant or in the same day
- Tracking money transfers
- Guaranteed transfer amount to the receiver
- 100% coverage of bank accounts in the receive countries

■ **You're Dream Car with Al Tijari:**

Have you found your dream car but cannot arrange the suitable financing way? Al Tijari's Auto Loan offers you the opportunity to buy the car of your choice, in the most convenient, fast and competitive way and get a discount up to KWD 1,000.

■ **Porsche Offer:**

Al Tijari offers a special financing opportunity for those dreaming of owning a Porsche. We are offering an exceptional chance to finance the purchase of Porsche Macan S and Macan GTS models, complete with an attractive discount of up to KWD 1,000. Furthermore, to ensure your peace of mind and the utmost satisfaction with your luxury vehicle, we are also extending the warranty period to five years. This exclusive offer is tailored to elevate your driving experience!

■ **Azure Clinic:**

Azure Clinic provides high quality diagnostic, therapeutic, rehabilitative and cosmetic medical services that are based on the latest international standards, as well as excellence in customer service and the provision of the latest therapeutic technologies that will give the customer the highest levels of quality and efficiency. At Azure our premier banking customer will get up to 20% discount on all type of services & treatments.

■ **Free Valet Service:**

Don't worry or waste your time looking for parking again! Al Tijari Bank provides convenience & comfort in cooperation with Peacock Concierge by offering free valet parking at more than thirty locations with your Premium Credit Card.

Who is it for?

All VISA Infinite & MasterCard World Credit Cardholders are eligible for two free valet parking per month.

